
Dagsorden skolebestyrelsesmøde Den 19. november 2020 

 

Deltagere: Caroline, Benjamin/Ella, Bjarke, Hans, Kasper, Majbritt, Marianne, Susanne P., 

Susanne R. og Jette 

 

Afbud: Karin, Caroline 

 

Mødet foregår på Tems 

 
O=orienteringspunkt 
D=debatpunkt 
B=beslutningspunkt 
Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden og valg af skribent til kort nyt 

 

2. Nyt fra elevrådet (O) 
 
 

Ella: Der har været projekt uge. Det er gået godt. De skulle arbejde med et kreativ produkt. 
Det har været anderledes da de kun har kunne arbejdet klassevis og ikke på tværs 
Der har været arrangementer i klubben. Normalt er det om aftenen. Nu er det om 
eftermiddagen. Det fungere fint om eftermiddagen, da man kan komme hjem tidligt. 
 
I klassen har de talt om at enkelte pauser er meget korte, da de ikke kan nå at komme i 
tøjet inden de skal være inde igen 

 
 
Benjamin: Emnet var dyr. Næste gang må de arbejde med et større projekt. De har skulle 
søge oplysninger. Lave power point og plakat. De arbejdede individuelt. 
Der er startet kor op. Det er fint. De varmer op og så synger de nogle sange. Nogle møder i 
god tid som dog godt kan være lidt larmende. Kor starter inde skoletid, hvilket fungerer 
fint. 
 
De ønsker bedre internet i storeklub, samt nyere computere og opladere til controlerne 
Jette tilføjer at der har været brandsyn i klubben, hvilket har åbnet op for forbedring af 
lokalerne 
 
Der ønskes en skraldespand ved sportspladsen 
 
Der er lavet en postkasse til eleverne, så de kan lægge sedler i med ønsker, forbedringer 
osv. 
 
Pauseområderne i skolen begynder at være kedelige. Der kunne godt være lidt der 
inspirerer. 

 

3. Godkendelse af principper(B) 30 min 

• Princip for skole-hjemsamarbejde 

• Princip for kommunikationen for skole og hjem 

• Princip for opfyldelse af undervisningspligten i musikskole eller eliteidræt 



 
Det indstilles af principperne godkendes og sendes i høring hos personalet. 
 

 

 

Der skal laves retningslinjer for der viser, hvordan principper realiseres i praksis 

Definition af “egen kraft” i forhold til skole-hjemsamarbejde 

Principperne drøftes og kommenteres i personalegruppen inden endelig godkendelse. 
Principperne og retningslinjerne kommer på til februar til endelig godkendelse 
 

 
4. Undersøgelse af forældreholdning(D+B) 45 min 

Susanne P. og Jette præsenterer udkast til spørgeskema undersøgelse vedr. værdier og generel 
tilfredshed blandt forældrene. Spørgeskemaet drøftes og der besluttes hvornår og hvordan det 
skal sendes ud til forældrene. 
 
Det indstilles, at der er aftalt en plan for gennemførelsen af undersøgelse blandt forældrene 
inden sommerferien 2021. 

 

Vigtigt at hører hvad forældrene syntes om de 8 værdier. Så det er udgangspunktet i 
spørgeskemaet. Derudover samarbejdet, ledelse. 
 
Når skemaet er endeligt, skal der tages stilling hvornår vi er klar til at sende det ud. 
 
Spørgeskemaet tilpasses således det henvender sig til både skole, klub, sfo og Hulen 
 
Der kunne evt. laves en mulighed for et åbent spørgsmål omhandlende værdigrundlagene. 
Samt spørgsmål om hvad forældrene ser fungere. 
 
Kunne være en god ide at der kan svares for mere end et barn, for netop at få det rigtige 
billede. 
Susanne P retter til og sender dokumentet rundt til gennemlæsning. 

 

5. Nye principper til behandling (D) 30 min 
Principeksempel fra “Skole og forældre” drøftes og fordeles mellem forældrevalgte til justering til 
kommende møde 

 

• Undervisningens organisering – Hans og Kasper 

• fællesarrangementer for elever i skoletiden, lejrskole – Marianne og Majbritt 

• skolefritidsordningens virksomhed – Susanne R og Jette 
 

Det indstilles at principperne fordeles bland bestyrelsesmedlemmerne 
 
 

 
Principperne fordelt og udkast til principperne skal være klar inden næste bestyrelsesmøde 
18/1 2021 

 

6. Meddelelser og koordinering fra Hulen og Skolen (O+D) 15 min 



 

Fællesmødet med skolebestyrelserne fra Bjedstrup, Mølleskolen og Gl. Rye skole aflyses 
den 13/1.  
En medarbejder blev testet positiv Corona hvilket betød at 1.klasse blev sendt hjem til 

screeningstest og en elev blev sendt til to test for udelukkelse af smitte (nær kontakt) 

Læringen er, at opringning fungerer, men kan med fordel følges op af tilsvarende skriftlig 

information.  Vigtigheden af at alle informeres hurtigt med samme information fx ved 

brug af tale kort. Hjælpen fra Sundhedstjenesten er professionel og god. 

Kommende 0.klasse har været til informationsmøde. Der var ca. 30 forældre, men hvis alle 

vælger os til efter samme mønster som tidligere, skal vi måske lave to 0.klasser. 

Majbrit har orlov, Herdis tager Majbrits timer men beholder også timer i 2.klasse. Michael 

bliver ny pædagog sammen med Lea i SFO-en.  

Elevfravær godt IT system, men registreringen skal der være stort fokus på ligesom 

aftalerne med forældrene skal være klare. 

Brandeftersyn i lilleklub og store klub. De kan som det ser ud nu ikke godkendes. Men hvis 

vi åbner op og nedlægge vægge samt køkkener, kan de godkendes. Dette er også i god 

tråd med de tanker vi har om, at gøre klubben mere attraktiv.  

På skolen skal klodskasserne i garderoberne fjernes, da de er brandfarlige. Her er vi i gang 

med at finde løsninger. 

Der har været legepladseftersyn. Her skal tårnet i Hulen fjernes. Ligeledes skal 

fugleredegyngen på sigt nedlægges pga. begyndende råd. I stedet ser vi på et legeredskab 

på pladsen mellem lille og storeklub. 

December planlægning med alternativer til det vi plejer. Vi laver virtuel julekalender. Lucia 

vil vi forsøge at lade forgå udenfor. Der er juleklip den 30.11 for børnene hvor de pynter 

vinduerne. 

 

Hulen: opnormering til 36 børn. Da der står børn fra vores nærområde på venteliste, giver 

det god mening at opnormere. Vi har pt 36 børn. Der starter 1 til december og 2 børn til 

januar, så vi bliver hurtigt fyldt op. Vi har pga det stigende børnetal ansat Lea med 15 

timer i børnehaven pr 1 dec og 15 timer i sfo. Så i alt 30 timer. Ellers går det godt. Vi er i 

gang med en masse sjove aktiviteter. Personalet er blevet mere opmærksomme på deres 

egen pædagogiske praksis 

 

Besøg i Hulen for skolebestyrelsen Susanne og Jette kommer med forslag til datoer i 
forbindelse med et p-møde 

 

7. skolestruktur herunder bestyrelsesvalg? (O+D) 15 min 
Kort status på den politiske proces og det nye udspil efter høringssvar. 
 

Alle skoler består som de er, men der skal laves en ny skole. Vi er stadig en del af den nye 
skole. Bestyrelsen bliver inviteret til møde om gensidige forventninger og organisering. 
Der må umiddelbart komme en proces om hvad bestyrelsens opgave bliver. 
 
Der laves ikke nyt valg til bestyrelsen men fokus på et 17/4 udvalg 

 

8. lukket mødet 

 



9. kommende møde den 18. januar 2021 

• Kontrakt 2020 herunder trivselshandleplaner 

• Budget 2021 

• Principper 

• Forældreundersøgelse 
 

 

 


